

عروض فندق جميرا جبل عمر بمكة المكرمة (يسري العرض حتى 30 سبتمبر 2024)
Jumeirah Jabal Omar Makkah Offers (Valid until 30 September 2024)

الشروط والأحكام:	Terms and conditions:
<p>العرض: استمتع بخصم يصل إلى 20% على الأجنحة في فندق جميرا جبل عمر بمكة المكرمة</p>	<p>Offer: Enjoy up to 20% discount on suites at Jumeirah Jabal Omar Makkah</p>
<p><u>الشروط والأحكام:</u></p> <ul style="list-style-type: none">• حصل على خصم 20% على أفضل الأسعار المتاحة على أجنحة جونيور وديلوكس• خصم 20% على المأكولات والمشروبات• يجب ألا تقل مدة الإقامة عن 3 ليالٍ للاستفادة من العرض• الوصول المبكر والمغادرة المتأخرة رهن بالتوافر• يجب أن يتم الحجز من خلال Jumeirah.com باستخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي الائتمانية• تواريخ حجب العرض: آخر 10 أيام من شهر رمضان وعيد الفطر وعيد الأضحى وآخر 10 أيام من شهر ديسمبر 2024• لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية• يسري العرض حتى 30 سبتمبر 2024• تطبيق شروط وأحكام بطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية. اضغط هنا	<p><u>Terms and conditions:</u></p> <ul style="list-style-type: none">• Get 20% off on best available rates on Junior and Deluxe suites• 20% on Food & Beverage• A minimum length of stay of 3 nights is required to avail the offer• Early arrival and late departure are subject to availability• Booking must be made through Jumeirah.com using DIB Credit Cards• Blackout dates: Last 10 days of Ramadan, Eid Al Fitr, Eid Al Adha, and the last 10 days of December 2024• Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services• Offer is valid till 30 September 2024• DIB Credit Card Terms and Conditions Apply. Click here